



当地酒店 4 ★  
Local Hotel 4 ★

6 4  
天 晚

# 日本东京特色

📍 东京 / 箱根 / 富士河口湖 / 新宿 / 浅草

## 第1天 吉隆坡 / 东京 机上用餐

集合于吉隆坡国际机场乘搭客机飞往东京羽田国际机场。抵达后，将送往入住酒店休息。  
Hotel: Haneda Jal City Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

## 第2天 东京 / 箱根 / 富士河口湖 早 / 晚

早餐后，驱车前往**芦之湖**。芦之湖隐藏在箱根的中心位置。它是3,000年前箱根山的火山爆发之后，形成的火山湖。如果天气晴朗，您可以在芦之湖欣赏到令人惊叹的富士山风光，芦之湖因此而闻名，并且成为了箱根的必游景点。尔后，前往**大涌谷**。它是一个火山口，以其壮观的地热景观而闻名，可以欣赏到喷发的硫磺气体和沸腾的泥浆池，这是一个令人惊叹的自然奇观。在烟雾升腾的地方有个小卖部，现场煮制的名产黑鸡蛋，据说“吃一个就能增寿7年”。黑鸡蛋在约80度的温泉池中煮1小时后，再用100度的蒸气蒸15分钟。白色的鸡蛋之所以会变得黑漆漆的。毕后，前往日本最受欢迎的**奥特莱斯购物城**，汇集了210家奢侈品、运动品牌，国际品牌，生活用品等店铺。除了购物，奥特莱斯里面也有许多餐厅进驻，逛街、吃饭一次解决。  
Hotel: Fujizan Garden Hot Spring Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

## 第3天 富士河口湖 / 东京 早 / 午

早餐后，将驱车前往**富士山河口湖**远眺富士山美景。河口湖位于日本第一大山【富士山】脚下，拥有美丽的湖景及美丽的大自然。河口湖以能看到日本引以为傲的著名景观「逆富士」而闻名。整个富士山倒映在湖面上的独特景观「逆富士」令无数游人流连忘返。之后，前往游览**忍野八海村**，富士山雪水流经地层过滤成清澈的淡水，再从忍野八个地方涌出来，平均水温约摄氏十三度，水质清冽甘甜，1985年入选“日本名水百选”。忍野八海也是欣赏富士山最佳景点之一。尔后，前往参观**河口浅间神社**。浅间神社供奉着以富士山为主的火山神明。2013年，河口浅间神社作为富士山的组成部分被列入联合国教科文组织世界文化遗产。毕后，驱车返回东京新宿游览有不夜城之称的新宿歌舞伎町。饮食店、娱乐场所、电影院等之集中地也是日本的红灯区之一。  
Hotel: Shinagawa Prince Hotel or similar (Local 4stars hotel)

## 第4天 东京 早

早餐后，全天自由活动。  
您可自费前往迪士尼乐园游玩或到繁华商区继续血拼。  
以下为推荐项目：  
迪士尼乐园一日游含门票及接送 (23000日元/每人，至少15人起)  
(请在出发前一周预订)  
Hotel: Shinagawa Prince Hotel or similar (Local 4stars hotel)

## 第5天 东京 / 吉隆坡 早 / 午

早餐后，前往参观最古老的寺庙**浅草观音寺**。又名金龍山浅草寺，是东京都内历史最悠久的寺院。这座寺庙的标志是在门前悬挂着巨大红红的灯笼。引向寺庙的**仲见世商店街**，街道两旁摆满了各种传统日本小吃摊位，您还可以在这里买到精致漂亮的纪念品。毕后，将游览**上野阿美横丁**，是一个热闹的街头市场。这条街上有各种各样的小型零售店，出售海鲜、水果和蔬菜、打折服装、配饰、化妆品和糖果等。还有大量出售街头小吃的摊位，以及便宜的餐馆、咖啡馆和酒吧。游毕后，将前往东京人气打卡的**台场海滨公园**，这是一座环绕海湾延展的公园，公园内有高12.5米的自由女神像复制品。在台场海滨公园可以欣赏到连接东京与人工岛的东京彩虹大桥的最佳景色。毕后，送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。

## 第6天 吉隆坡 机上用餐

抵达吉隆坡国际机场。



浅草观音寺  
Asakusa Kannon Temple

● 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代  
If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative  
● 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。  
The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

● 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。  
During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned.

## 行程特点 Highlights :



- 箱根闻名的地热景观-大涌谷  
Most famous viewpoints in Hakone – Owakudani
- 东京最古老的寺庙之一 – 浅草寺  
The oldest temple in Tokyo – Asakusa Kannon Temple
- 忍野八海村 - 欣赏富士山最佳景点  
Oshino Hakkai Village - the famous scenic spot to view Mt. Fuji
- 不夜城新宿歌舞伎町 Famous Shinjuku Kabukicho
- 特别安排住宿于温泉酒店, 泡天然温泉、真实体验  
Special arrange stay hot spring hotel. Experience natural hot springs. the real-life experience

## 特点美食 Meal Highlights:



\*\*显示的图片仅作参考之用  
Image is for illustration purposes only

- 日式涮涮锅 Japanese SHABU-SHABU
- 日式套餐 Japanese Cuisines
- 温泉酒店日式自助餐  
Hot-Spring Hotel Buffet

**6 4**  
Days Nights

# JAPAN TOKYO SPECIAL

📍 Tokyo / Hakone / Fujikawaguchiko / Shinjuku / Asakusa

### DAY 1 KUALA LUMPUR / TOKYO

MOB

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for flight to Tokyo International Airport. Upon arrival, proceed to check in hotel.

Hotel: Haneda Jal City Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

### DAY 2 TOKYO / HAKONE / FUJIKAWAGUCHIKO

B / D

After breakfast, proceed to **Lake Ashi**. Lake Ashinoko was formed in the caldera of Mount Hakone after the volcano's last eruption 3000 years ago. Today, the lake with Mount Fuji in the background is the symbol of Hakone. Next, visit one of most famous viewpoints in Hakone – **Owakudani**, where you can observe the intense volcanic activity from up close. Much of the area is an active volcanic zone where sulfurous fumes, hot springs and hot rivers can be experienced. Additionally, Owakudani has good views of Mount Fuji on clear days. Eggs cooked in Owakudani's hot spring pools with their shells blackened by the sulfur are on sale at shops in the area, and eating one is said to prolong one's life by seven years. After this, proceed to one of the famous **Premium Outlet**, with approximately 210 Japan and overseas brand stores including luxurious brands to outdoor sport goods. Outlet malls tend to be built with an open-air design, incorporating open plazas and covered walkways that connect the shops. They also feature restaurants and/or a food court on the premises.

Hotel: Fujizan Garden Hot Spring Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

### DAY 3 FUJIKAWAGUCHIKO / TOKYO

B / L

After breakfast, proceed to **Lake Kawaguchiko** which is an excellent spot to view Mount Fuji. The mountain is even more beautiful with the lake in the foreground, and at certain times, you can even see it reflected in the water. After this, visit to **Oshino Hakkai Village** for visit. Oshino Hakkai Village is also one of the best spots to appreciate Mount Fuji. Oshino Hakkai is a touristy set of eight ponds in Oshino, a small village in the Fuji Five Lake region. The eight ponds are fed by snow melt from the slopes of nearby Mount Fuji that filters down the mountain through porous layers of lava for over 80 years, resulting in very clear spring water that is revered by the locals. Then, visit to **Kawaguchi Asama Shrine**. Kawaguchi Asama Shrine was built in the year 865 as a means of appeasing the anger and eruptions of Mount Fuji. In 2013, the shrine was designated as part of the Mount Fuji UNESCO World Heritage Site and had several noteworthy visitor spots. Upon finished, proceed to **Shinjuku Kabukicho** is a place for young people to leisure, shopping, food and entertainment.

Hotel: Shinagawa Prince Hotel or similar (Local 4stars hotel)

### DAY 4 TOKYO

B

After breakfast, free at your own leisure. You can enjoy your shopping day at city area or have a fun day at Disneyland with own expenses.

#### SUGGEST OPTIONAL:

Disneyland include entrance ticket and transport (23000 YEN, minimum 15paxs)

(Pre book 1 week before departure)

Hotel: Shinagawa Prince Hotel or similar (Local 4stars hotel)

### DAY 5 TOKYO / KUALA LUMPUR

B / L

After breakfast, visit to **Asakusa Kannon Temple**, the oldest temple in Tokyo which is also famous for its huge red lantern on the Kaminarimon. Not to be missed is definitely a walk along **Nakamise Shopping Street** where one will find a jam-packed selection of souvenirs and traditional Japanese snacks. After that, proceed to **Ameyoko**, is a lively street market. The street features a huge variety of selling seafood, fruits and vegetables, general groceries, discount clothing, accessories, cosmetics and confectionery. Then will visit to **Odaiba Seaside Park**, the park has the famous replica of the statue of liberty and is loved by many Japanese. You can enjoy the view of the statute of liberty, ocean, the Rainbow Bridge all together is breathtaking. After this, proceed to airport for flight back to Kuala Lumpur.

### DAY 6 ARRIVE KUALA LUMPUR

MOB

Arrive Kuala Lumpur International Airport.



台场海滨公园  
Odaiba Seaside Park

联络方式 Contact :

价格 Price :

出发日期 Departure Date :